

Van: info@rosadoc.be
Verzonden: maandag 6 oktober 2014 10:47
Aan: Nieuwsarchief
Onderwerp: RoSa's vrouwennieuws

Is deze nieuwsbrief niet goed leesbaar? Bekijk hem dan in je browser

Vrouwennieuws

6 oktober 2014

Nieuw op de RoSa-website

Feministische schatten



Liggen er op uw zolder nog onverwachte feministische schatten te verstoffen? Geef uw collectie een tweede leven bij RoSa!

Onder RoSa's leeslamp



Thematisch boekenpodium : "Vrouwen en armoede", in aansluiting op het thema van de 43ste Vrouwendag op 11 november 2014.

Maand van de student



Van 1 oktober tot 1 november 2014 organiseert RoSa de *Maand van de Student*, met advies en tips voor papers en masterproeven. Op 22 oktober 2014 gratis workshop *Gender voor Dummies!* Schrijf je snel in voor de workshop via info@rosadoc.be.

In het nieuws

- Jack White: "Schande dat vrouwelijke muzikanten zich dubbel zo hard moeten bewijzen" (De Morgen, 06/10/2014)
- Rousseff op winst bij verkiezingen Brazilië (De Morgen, 06/10/2014)
- Brazilië naar tweede ronde met Rousseff en Neves (De Standaard, 06/10/2014)
- De grenzen van de maakbaarheid (De Standaard, 06/10/2014)
- 💎Botox maakt iedereen eender💎 (De Standaard, 06/10/2014)
- Rousseff en Neves winnen eerste ronde Braziliaanse presidentsverkiezingen (De Redactie, 06/10/2014)
- Brésil: Dilma Rousseff arrive en tête au 1er tour de la présidentielle (La Libre Belgique, 06/10/2014)

- France: les opposants au mariage gay à nouveau dans la rue (La Libre Belgique, 06/10/2014)
- Dans la 'manif pour tous', la crainte de voir la GPA pratiquée 'à une échelle industrielle' (Le Monde, 06/10/2014)
- Présidentielle au Brésil : Rousseff et Neves au second tour (Libération, 06/10/2014)
- Who does the housework? Five Guardian writers reveal all (The Guardian, 06/10/2014)
- Ipswich murders: Are sex workers safe going online? (BBC News, 06/10/2014)
- Dilma Rousseff faces Brazil run-off (BBC News, 06/10/2014)
- First womb-transplant baby born (BBC News, 05/10/2014)
- Duizenden mensen betogen in Frankrijk tegen draagmoederschap (De Morgen, 05/10/2014)
- Paus opent bisschoppensynode over het gezin (De Morgen, 05/10/2014)
- Paus opent bisschoppensynode over het gezin (De Standaard, 05/10/2014)
- Stembureaus Brazilië open (De Volkskrant, 05/10/2014)
- Des dizaines de milliers de manifestants pour "défendre la famille" à Paris et Bordeaux (Le Soir, 05/10/2014)
- Manif pour tous : au moins 70 000 personnes dans les rues de Paris (Le Monde, 05/10/2014)
- La Manif pour tous toujours aussi déterminée (Le Monde, 05/10/2014)
- La Manif pour tous, acte II (Le Monde, 05/10/2014)
- La Manif pour tous défile en familles (Libération, 05/10/2014)
- Manif pour tous : "Nous reviendrons !" (Libération, 05/10/2014)
- Vatican: le pape ouvre un synode sur la famille dans une ambiance tendue (Libération, 05/10/2014)
- Chartier voit des mères porteuses derrière la loi Taubira (Libération, 05/10/2014)
- The NFL's breast cancer scam sells bunk science to profit off pink clothes (The Guardian, 05/10/2014)
- Tracey Emin is wrong on motherhood ♦ having children doesn't mean you can't be a good artist too (The Independent, 05/10/2014)
- Mormon Women See Priesthood Meeting (The New York Times, 05/10/2014)
- Don't colour me pink (The Globe and Mail, 05/10/2014)
- Uniek: vrouw baart kind na baarmoedertransplantatie (De Morgen, 04/10/2014)
- UZ Gent klaar voor donorbaarmoeder (De Morgen, 04/10/2014)
- Vooroordelen los je niet op met een wetje, je pakt er hoogstens de symptomen mee aan (De Morgen, 04/10/2014)
- Help, het is een jongen (De Standaard, 04/10/2014)
- Wereldprimeur: vrouw bevalt na baarmoedertransplantatie (De Standaard, 04/10/2014)
- ♦Nu de kinderen, later de carrière♦ (De Standaard, 04/10/2014)
- ♦Nieuwe techniek zou me veel angst en miserie hebben Bespaard ♦ (De Standaard, 04/10/2014)
- Vrouw met getransplanteerde baarmoeder bevallen van zoon (De Redactie, 04/10/2014)
- Een decolleté om dol van te worden (De Volkskrant, 04/10/2014)
- Feminisme is een mooie marketingtool (De Volkskrant, 04/10/2014)
- Vrouw bevalt van gezonde baby na baarmoedertransplantatie (04/10/2014)
- France: la "Manif pour tous" reprend du service (La Libre Belgique, 04/10/2014)
- Afrique du Sud: incendie suspect dans la première mosquée ouverte aux homosexuels (La Libre Belgique, 04/10/2014)
- Bébé né d'une mère avec un utérus greffé: "une étape" comme celle de "la greffe du coeur" (La Libre Belgique, 04/10/2014)
- Moins d'un tiers des Français se sentent ♦ proches ♦ de La Manif pour tous (Le Monde, 04/10/2014)
- Une femme réussit à avoir un bébé grâce à un utérus greffé (Libération, 04/10/2014)
- Protégeons tous les enfants dans toutes les familles (Libération, 04/10/2014)
- Le premier marié gay s'engage pour l'aide à la PMA (Libération, 04/10/2014)
- Are fashion and feminism compatible? (The Guardian, 04/10/2014)
- Minnesota delays vote on transgender student athletes amid outcry (The Guardian, 04/10/2014)
- Mumsnet founder Justine Roberts: ♦We could do with all the parties being a bit more feminist♦ (The Guardian, 04/10/2014)
- Womb transplant baby: First picture emerges of child born after pioneering womb transplant operation (The Independent, 04/10/2014)
- 'Pretty woman' assembly backlash: US school under fire after holding girls-only lesson on dress codes (The Independent, 04/10/2014)
- Woman with womb transplant gives birth to healthy baby in medical landmark (The Independent, 04/10/2014)
- If engineering is hot, will it expand to meet demand for new recruits? (The Independent, 04/10/2014)
- Jerrie Mock, First Solo Female Pilot to Circumnavigate the Globe (The New York Times, 04/10/2014)
- Julia Pierson and the Glass Ceiling (The New York Times, 04/10/2014)
- Silicon Valley's Diversity Problem (The New York Times, 04/10/2014)
- At Cuomo Campaign Rallies, a Focus on Women's Issues (The New York Times, 04/10/2014)
- Women allege sexual abuse at Texas immigrant detention center (CNN, 04/10/2014)

- The 15-hour workweek: Canada's part-time problem (The Globe and Mail, 04/10/2014)
- Slachtoffer dient klacht in voor gedwongen adoptie (De Morgen, 03/10/2014)
- "Deze bloedvideo prikkelt fantasie van verkrachters" (De Morgen, 03/10/2014)
- "De nieuwe Zweedse regering is een feministische regering" (De Redactie, 03/10/2014)
- Lena Dunham raconte le viol dont elle a été victime étudiante (La Libre Belgique, 03/10/2014)
- Les mauvais arguments de la Manif pour tous (Le Monde, 03/10/2014)
- Les footballeuses afghanes ne déplacent pas les foules (Libération, 03/10/2014)
- Eve Ensler: "l'hystérie n'est rien d'autre qu'une forme élevée d'intelligence" (Libération, 03/10/2014)
- "Un papa, une maman", deux ans de slogans de la Manif pour tous (Libération, 03/10/2014)
- RBS wants more women in senior roles (The Guardian, 03/10/2014)
- Karl Lagerfeld's flimflam feminism won't hurt the real thing (The Guardian, 03/10/2014)
- Female head of Spanish business group avoids hiring women aged 25-45 (The Guardian, 03/10/2014)
- Brazil election candidates stay silent on abortion issue (BBC News, 03/10/2014)
- Sheila Tracy: Trombonist who became Britain's firstwoman newsreader before presenting 'Truckers Hour' and 'Big Band Special' (The Independent, 03/10/2014)
- Feminist fashion designers like Karl Lagerfeld and Stella McCartney should stick to their dresses (The Independent, 03/10/2014)
- Gregg Wallace criticised by women's rights campaigners for saying MasterChef could never be presented by two females (The Independent, 03/10/2014)
- U.N. Report Details ISIS Abuse of Women and Children (The New York Times, 03/10/2014)
- Australian Premier Urges Review of Seating Rule for Women in Face Veils (The New York Times, 03/10/2014)
- Virginia Cases Show Vulnerability of Women on Campus (The New York Times, 03/10/2014)
- Closing Down Abortion Clinics, Giving Fetuses Lawyers (The New York Times, 03/10/2014)
- Abortion rights groups: Court ruling means few clinics will be left in Texas (CNN, 03/10/2014)
- Intel pulls ads over sexism in video game drama (CNN, 03/10/2014)
- A brave new era for Saudi Arabia's women workers? (CNN, 03/10/2014)
- 6 ways to embrace gender differences at school (CNN, 03/10/2014)
- The daily battles of feminism don't come with backup dancers (The Globe and Mail, 03/10/2014)
- N.B. Liberal abortion pledge draws close scrutiny from doctors, others (The Globe and Mail, 03/10/2014)
- The Facebook post that's unfunny, sexist and revolting but deemed acceptable (The Globe and Mail, 03/10/2014)
- Jennifer Garner on motherhood, marriage and the perils of the Internet (The Globe and Mail, 03/10/2014)
- Newfoundland sex workers given warning amid gang-rape reports (The Globe and Mail, 03/10/2014)

 Word fan van RoSa documentatiecentrum op Facebook.

De RoSa vrouwennieuws mailing brengt een dagelijkse selectie vrouwennieuws uit de internationale pers. Meer vrouwennieuws vind je op de vertrouwde vrouwennieuwspagina's op www.rosadoc.be
 Wil je deze mailing niet langer ontvangen? Mail naar docwerk@rosadoc.be met de vermelding "uitschrijven vrouwennieuws".

Je ontvangt deze nieuwsbrief omdat je bent ingeschreven in de mailinglist van RoSa vzw.

Van werk of internetprovider veranderd? Pas je gegevens aan en ga naar:

http://www.rosadoc.be/phplist/public_html/lists/?p=preferences&uid=74cb7b744ba7aad68bc76df6de0c132d

POWERED BY [PHPLIST](#)

--

This message has been scanned for viruses and dangerous content by

-->